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 Styrelsemöte Brittsommars Samfällighet 

Datum: 2015-10-5 
Plats: Brittsommargränd nr 14 
 
Närvarande: Eva Johannisson, nr 14 
 Pierre Nilsson, nr 7 

Staffan Larsson, nr 9 
Martin Fernström, nr 5 
Pär Linde, nr 10 
 
Peter L på ekonomi punkten 

 
 

Ordinarie styrelsemöte 

 

1. Höststäddag 

BS städdag den 17/10  

Att göra: Rensa i rabatter, klippa gräs, klippa buskar, flytta bänkar, städa soprummen, 

tömma och ställa undan krukorna. 

Martin ordnar ett släp och tar med en röjsåg för att klippa buskar. 

Pierre tar hand om korvgrillen. 

 

2. Inför städdagen 

Klart: Ulla köper ”rätt” brun färg till dörrar på soprummen. Dörrarna är nu också 

målade. 

Klart: Eva kontaktar kommunen om det går att få ett kort till föreningen på 

”Petterboda”. Svar: Föreningen måste köpa ett företagskort som kostar 8000:- per år 

om vi inte vill använda våra privata kort. 

Klart: Eva köper växter till krukorna som kan stå fram till städdagen. 

 

3. Bänkarna 

Lacken på bänkarna är tyvärr dålig redan efter en sommar. Att slipa och lacka själva 

är ett stort jobb. Kostnad för att få 4 snygga soffor är 18000:-. Styrelsens beslut är att 

låta sofforna få åldras, så får vi ta uppfrågan när de börjar gå sönder. 

Eva tar upp detta på städdagen och berättar vad vi kommit fram till. 

 

4. Målning av garage 

Målning av 6- garageväggar. 
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Vi tar upp saken på höst-städdagen som allmän information och föreslår att det 

beslutas på årsmötet till våren. Men vi förbereder med genom att klippa buskarna. 

5. Förbättringsförslag 

Vi borde ha några betongklumpar eller liknande för att markera stoppet vid de två 

parkeringsplatserna vid gamla tippen. Det låter som ett bra förslag ur 

säkerhetssynpunkt. Det visade sig svårt att det hitta en bra lösning som också 

fungerar på vintern när snö ska tippas över kanten. Förslaget är att vi sätter upp 

snökäppar under sommaren. 

 

6. Ekonomi-möte inställt 

Ekonomi mötet den 21/9 hos Ulla, BSG 12, med inriktning på ekonomi blev inställt 

Peter L kom sista halvtimmen på detta möte i stället.  

 

Resultat och balansräkningen är helt i sin ordning enligt Peter. Enda frågan som Pär 

ska undersöka är posten för snöröjning som förefaller stor när det var så lite snör 

förra vintern. 

 

7. Nästa möte 

Oklart om vi bestämde något nästa möte. 

 

 

Vid protokollet 

Staffan Larsson 

 


